
П Р О Т О К О Л  № 47 

От заседание на Общински съвет Стара Загора, проведено  

на  25  ноември  2010 година 
 

ПО ТОЧКА ПЪРВА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

Промяна на предназначението на имоти - публична общинска 

собственост за изграждане на обект „Регионално съоръжение за 

третиране на отпадъците за регион Стара Загора” 

Вносител: Светлин Танчев - 

Кмет на Община Стара Загора 

 

На основание чл.68 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет има постъпили 4 заявления за изказване и г-н Руканов 

даде думата на: 

- Недялка Тотева Киркова – жител на с. Ракитница 

- Инж. Димитър Юнкеров – председател на Гражданско сдружение 

„Българска асоциация на пенсионерите” 

- Методи Георгиев Губеров – председател на УС на Гражданско 

сдружение „Наш дом-Стара Загора” 

- Димитър Антонов Калдамуков – от Стара Загора 

 

Бяха направени изказвани от Белчо Белчев, Св.Желязков, Марияна 

Димова, Дамян Георгиев, Георги Трендафилов, Спас Пашов, Николай 

Шопов, Любка Иванова, доц. Бойчо Биволарски, арх. Иван Иванов. 

 

Доц. Бойчо Биволарски предложи: 

1. Да се проведе извънредно заседание на Общински съвет Стара 

Загора на 16 декември 2010 год. 

2. Възлага на Председателя на Общински съвет и Кмета на общината да 

поканят ръководителя оперативна програма „Околна среда” на 

извънредното заседание за изясняване на механизмите за изграждане 

на регионалното депо. 

 

 

Г-н Венелин Каравичев предложи прекратяване дебатите. 

Гласуване за прекратяване на дебатите 

„за” – 39, против-няма, възд.се-3 

Приема се. 

 

Доц. Бойчо Биволарски поиска 15 мин. почивка. 

След почивката проверка на кворума: 32 общински съветника. 

 



Г-н Тенчо Руканов подложи на гласуване проекта за решение, предложен 

от общинска администрация. 

Гласуване: „за” – 29, против-7, възд.се-5 

Не се приема. 

 

Александър Желязков предложи да се провери кворума. 

Проверка на кворум – 45 общински съветника. 

 

Антоанета Масленска предложи да се прегласува 

Прегласуване: „за” – 29, против-7, възд.се-7 

Не се приема 

 

Румяна Присадашка поиска 15 минути почивка. 

След почивката проверка на кворума – 40 общински съветника. 

 

Антоанета Масленска предложи да се прегласува 

 

Г-н Тенчо Руканов подложи на гласуване предложението да се прегласува: 

„за” – 26, против-10, възд.се-2 

 

Гласуване за проекта за решение, предложен от Общинска администрация 

„за” – 29, против-8, възд.се-6 

Не се приема. 

 

По точка първа от дневния ред, Общински съвет не прие решение по 

направеното предложение. 

 

Румяна Присадашка предложи на основание чл.60, ал.2, т.1 от Правилника 

за организацията и дейността на Общински съвет Стара Загора да се 

прекрати заседанието. 

 

Г-н Тенчо Руканов подложи на гласуване предложението на Румяна 

Присадашка 

Гласуване: „за” – 25, против-18, възд.се-3 

Приема се. 

 

Г-н Тенчо Руканов закри заседанието в 12.30 часа. 

 

 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТАРА ЗАГОРА 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:/п/ 

/ ТЕНЧО РУКАНОВ/ 


